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Trafikudvalget har i brev af 1. marts 2011 stillet mig følgende spørgsmål 825
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 825:

”Ministeren bedes gøre rede for, hvordan Arriva har forbedret forholdene på 
Thybanen, efter at selskabet vandt udbuddet på de midt- og vestjyske baner.”

Svar:

På Thybanen er togtrafikomfanget steget i forhold til tidligere, hvor DSB vare-
tog en del af trafikken med busser. 

Arriva har derudover generelt sikret en fornyelse af materiellet på strækninger-
ne i Midt- og VestJylland herunder Thybanen. I 2008 indførte Arriva gratis in-
ternet, og i slutningen af 2011 forventes et nyt informationskoncept at være 
indført på stationer og i togene.  

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt

Trafikudvalget 2010-11
TRU alm. del , endeligt svar på spørgsmål 825
Offentligt


